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Protokół z XIII Sesji Rady Gminy Goczałkowice-Zdrój 

z dnia 23.02.2016  r. 
 

 

 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyli Radni Rady Gminy oraz inne osoby wg załączonych list 

obecności. 

 

Ad. 1.  

 

Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jacek.  

 

Ad. 2.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad (obecnych 13 Radnych). 

 

Rady Tadeusz Lazarek odczytał porządek obrad:  

 

Otwarcie sesji.  

Stwierdzenie prawomocności obrad.  

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

Pisemne zgłaszanie interpelacji.  

Konsultacje społeczne dotyczące mapy zagrożeń bezpieczeństwa – prezentacja, wdrożenie, 

debata.  

Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/89/2015 Rady Gminy Goczałkowice-

Zdrój z dnia 22.12.2015r, w sprawnie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Goczałkowice-Zdrój na lata 2016-2023.  

Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) zmiany Uchwały Rady Gminy Goczałkowice-Zdrój Nr XII/90/2015 z dnia 22.12.2015r. w 

sprawie budżetu Gminy Goczałkowice-Zdrój na 2016 rok. 

b) zmiany Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2011-2020 

c) zaliczenia ulicy Św. Jerzego do kategorii dróg gminnych oraz określenia przebiegu drogi 

d) wyrażenia zgody na nabycie części nieruchomości na rzecz Gminy Goczałkowice-Zdrój, na 

której znajduje się pompownia ścieków 

e) świadczenia usługi telekomunikacyjnej HOTSPOT (bezpłatny dostęp do Internetu) na 

terenie Gminy Goczałkowice-Zdrój 

f) wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy w Goczałkowicach-Zdroju 

g) zmiany Uchwały Nr I/8/2014 Rady Gminy Goczałkowice-Zdrój z dnia 1 grudnia 2014r. w 

sprawie powołania Komisji Uzdrowiskowej 

Przedstawienie i omówienie planów pracy Komisji, w tym podjęcie uchwały w sprawie 

zatwierdzenia ramowego planu pracy Komisji Rewizyjnej  

Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy  

10. Wolne głosy i wnioski 

11. Zakończenie obrad. 
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Ad. 3.  
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół z XII sesji: 

 

Za – 13 

Wstrzymujących się – 0 

Przeciw – 0 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół został przyjęty. 

 

Ad. 4. 

 

Pani Małgorzata Paszek złożyła interpelację Komisji Gospodarki i Finansów oraz Komisji 

Oświaty w sprawie szczegółowej oceny stanu technicznego basenu, analizy kosztów jego 

utrzymania oraz zaplanowania koniecznych remontów i inwestycji. 

 

Pani Małgorzata Paszek złożyła interpelację Komisji Gospodarki i Finansów oraz Komisji 

Oświaty w sprawie dokonania analizy wynagrodzeń pracowników administracyjno-

obsługowych. 

 

Pan Zygmunt Furczyk złożył apelację w sprawie partycypowania przez Gminę w kosztach 

ekspertyz stanu technicznego budynków na obszarach objętych oddziaływaniem 

wydobywczym oraz badan stanu terenu na obszarach objętych eksploatacją PG Silesia. 

 

Powyższe interpelacje znajdują się w materiałach biura rady. 

 

Ad. 5. 

 

Organizatorem konsultacji społecznych dotyczących mapy zagrożeń bezpieczeństwa była 

Komenda Powiatowa Policji w Pszczynie. Konsultacje prowadził Zastępca Komendanta 

Powiatowego Policji w Pszczynie, mł. insp. mgr Waldemar Prietz oraz policjanci KPP w 

Pszczynie. 

Przedstawiciele Komendy przedstawili dane dotyczące stanu bezpieczeństwa w powiecie i 

gminie oraz omówili główne założenia programu. 

Celem konsultacji jest wdrożenia w życie narzędzia tzw. "Mapy Zagrożeń", pozwalającego 

zaktywizować różne podmioty w zakresie współpracy z Policją, w celu ujawnienia i 

przeciwdziałania zjawiskom zagrażającym bezpieczeństwu obywateli poprzez analizę danych 

dotyczących zagrożeń, bezpieczeństwa i porządku publicznego. 

Celem map jest określenie skali i rodzaju wszystkich zagrożeń występujących na terenie 

Gminy Goczałkowice-Zdrój. Mapy zostaną opracowane na podstawie danych Policji oraz 

informacji zebranych w ramach przeprowadzonych konsultacji. Utworzenie mapy jest jednym 

z priorytetów programu rządowego Komendy Głównej Policji oraz Ministerstwa Spraw 

Wewnętrznych i Administracji Mapa w dużej mierze będzie odzwierciedlać zagrożenia już 

dostrzeżone i zarejestrowane przez powołane do tego służby oraz te wskazane przez 

obywateli. Mapa ma zawierać również prognozy zagrożeń. Podkreślono, że źródłem i 

adresatem informacji o zagrożeniach są społeczności lokalne.  

 

Radny Zbigniew Jacek poruszył problem przestępczości nieletnich. 
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Radny Zygmunt Furczyk zwrócił uwagę na problemy braku prawoskrętu z Drogi Krajowej nr 

1 na ul. Brzozową oraz braku chodników na niektórych odcinkach dróg.  

 

Mieszkańcy Gminy zwrócili uwagę na problem bezpieczeństwa na przejściu dla pieszych 

przez DK1 na wysokości ul. Borowinowej. Zaproponował zainstalowanie tam świateł 

uruchamianych przyciskiem. 

 

Pan Waldemar Prietz odpowiedział, że Wydział Ruchu Drogowego KP przeprowadzi analizę 

bezpieczeństwa ruchu drogowego na odcinku DK1 przebiegającym przez Powiat Pszczyński.   

 

Ad. 6. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/89/2015 Rady Gminy 

Goczałkowice-Zdrój z dnia 22.12.2015 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Goczałkowice-Zdrój na lata 2016-2023. 

 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Barbara Kwiatoń. 

 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Finansów Radna Małgorzata Paszek poinformowała, 

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący poinformował, że uchwała została przyjęta. 

 

Ad. 7. 

 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) zmiany Uchwały Nr XII/90/2015 Rady Gminy Goczałkowice-Zdrój z dnia 22.12.2015 

r. w sprawie budżetu Gminy Goczałkowice-Zdrój na 2016 rok, 

 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Barbara Kwiatoń. 

 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Finansów Radna Małgorzata Paszek poinformowała, 

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radna Małgorzata Paszek zapytała na co przeznaczone będą niewykorzystane środki z działu 

851 ochrona zdrowia. 

 

Wójt Gminy odpowiedziała, że zostaną przeznaczone na Gminny program przeciwdziałania 

alkoholizmowi.  

 

Radna Małgorzata Paszek zaproponowała by przeznaczyć 10 tys. zł. dla SP1 na wyposażenie 

ławek na boisku lub doposażenie placu zbaw. 
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Wójt Gminy odpowiedziała, że Dyrektor SP1 nie określił jeszcze na co zamierza przeznaczyć 

wcześniej zaplanowane środki. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący poinformował, że uchwała została przyjęta. 

 

b) zmiany Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2011-2020, 

 

Projekt uchwały omówiła Kierownik OPS Joanna Pieczka. 

 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Finansów Radna Małgorzata Paszek poinformowała, 

że Komisja pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Oświaty i Spraw Społecznych Pani Krystyna Świerkot-Żmij poinformowała, 

że Komisja pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący poinformował, że uchwała została przyjęta. 

 

c)  zaliczenia ulicy Św. Jerzego do kategorii dróg gminnych oraz określenia przebiegu 

drogi, 

 

Projekt uchwały omówiła Kierownik AZK Piotr Niemiec. 

 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Finansów Radna Małgorzata Paszek poinformowała, 

że Komisja pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

 

Radny Zygmunt Furczyk powiedział, że zwrócił uwagę, że wzdłuż tej ulicy nie ma chodnika. 

Ma to jego zdaniem negatywny wpływ na bezpieczeństwo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Za – 12 

Przeciw – 1 

Wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt został przyjęty. 

 

d)  wyrażenia zgody na nabycie części nieruchomości na rzecz Gminy Goczałkowice-

Zdrój, na której znajduje się pompownia ścieków, 
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Projekt uchwały omówiła Pani Gabriela Zipser.  

 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Finansów Radna Małgorzata Paszek poinformowała, 

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący poinformował, że uchwała została przyjęta. 

 

e)  świadczenia usługi telekomunikacyjnej HOTSPOT (bezpłatny dostęp do Internetu) 

na terenie Gminy Goczałkowice-Zdrój, 

 

Projekt uchwały omówił Pan Tomasz Kloc.  

 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Finansów Radna Małgorzata Paszek poinformowała, 

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący poinformował, że uchwała została przyjęta. 

 

f) wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy w Goczałkowicach-Zdroju, 

 

Projekt uchwały oraz procedurę wyboru omówił Przewodniczący Rady.  

 

Radny Norbert Czernecki zaproponował na kandydaturę radnego Tadeusza Lazarka. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował do składu Komisji Skrutacyjnej radnych Ewelinę 

Sowę, Pawła Kanika i Michała Szołdrę. Kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał zaproponowany skład Komisji pod głosowanie: 

 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Komisja wybrała ze swojego grona Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej Pawła Kanika. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał Regulamin głosowania w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy na lata 2014-2018. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał Regulamin pod głosowanie: 

 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie. Po jego zakończeniu Przewodniczący 

Komisji odczytał protokół z głosowania. W wyniku głosowania Radny Tadeusz Lazarek 

otrzymał 13 głosów przy 13 głosach oddanych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący poinformował, że uchwała została przyjęta. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jacek pogratulował Wiceprzewodniczącemu Rady Tadeuszowi 

Lazarkowi wyboru i wyraził nadzieje na owocną współpracę. 

 

Wiceprzewodniczący Tadeusz Lazarek podziękował Radzie Gminy za wybór i powiedział, że 

będzie starał się wraz z Przewodniczącym Rady pracować jak najlepiej dla dobra Gminy 

Goczałkowice-Zdrój.  

 

g)  zmiany Uchwały nr I/8/2014 rady Gminy Goczałkowice-Zdrój z dnia 1 grudnia 2014 

r. w sprawie powołania Komisji Uzdrowiskowej, 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący poinformował, że uchwała została przyjęta. 

 

Ad. 8. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Józef Brudek przedstawił plan 

pracy Komisji na rok 2016. 

 

Wójt Gminy zwróciła uwagę na błąd pisarski w projekcie uchwały w sprawie „Ramowego 

planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Goczałkowice-Zdrój na rok 2016”. W punkcie 

4 projektu zamiast Gminnego Ośrodka Kultury powinien znaleźć się Gminny Ośrodek Sportu 

i Rekreacji.  

 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał treść uchwały po uwzględnieniu poprawki zgłoszonej 

przez Wójta Gminy.   

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
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Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący poinformował, że uchwała została przyjęta. 

 

Ad. 9. 

 

Wójt Gminy przedstawiła sprawozdanie ze swojej pracy w okresie pomiędzy sesjami: 

 

-Odbyły się następujące przetargi w trybie ustawy Prawo Zamówień Publicznych: 

a) dot. całorocznego utrzymania terenów zielonych na terenie gminy na rok 2016. W 

 ramach  przedmiotu zamówienia określono 2 zadania i dopuszczono możliwość 

 składania ofert częściowych: jedno dotyczy utrzymania parku zdrojowego i skwerów, 

 a drugie wykaszania poboczy dróg oraz wycinki drzew i krzewów. Łącznie na przetarg 

 wpłynęło 8 ofert tj. 3 na prace w parku a 5  na pozostałe prace pielęgnacyjne. 

 Wybrano firmę Firma Wielobranżowa Stanisław Żaczek  z Ligoty..  

b) postępowanie dot. dowozu dzieci do placówek oświatowych. Wysłano zapytania do   5 

firm. Podobnie jak w latach ubiegłych będzie wykonywała tę usługę przez cały rok 

kalendarzowy firma S.C. ALF Zbigniew Ścipniak – Benedykt Wiktorczyk z 

Goczałkowic . 

 c) dot. bieżącej eksploatacji gminnej sieci wodociągowej. Wpłynęły 2 oferty. Wybrano 

firmę INSTAL-BRATEK s.c. Jerzy i Katarzyna Bratek 

d) dot. bieżącej eksploatacji gminnej sieci kanalizacyjnej, sanitarnej i deszczowej. Na ten 

 przetarg wpłynęły 2 oferty. Najkorzystniejszą złożyła firma Zakład Ogólnobudowlany 

i Czyszczeniowy Marcin Chudek.  
 
- Ogłosiliśmy konkurs na realizację zadań publicznych w zakresie ochrony i promocji 

zdrowia oraz działań na rzecz osób niepełnosprawnych. Oferty na realizację tego zadania 

można było składać do 29 grudnia 2015r. Do konkursu przystąpiły 3 organizacje. Do oceny 

merytorycznej dopuszczono 3 oferty. W wyniku oceny merytorycznej do dofinansowania 

zakwalifikowano 3 oferty. Łączna wartość realizowanych zadań wyniesie 108.470 zł, w tym 

dotacje z budżetu gminy - 59.350 zł.Wyniki przedstawiają się następująco: 

 

1. Wnioskodawca - Polskie Stowarzyszenie na Rzecz Osób z Upośledzeniem Umysłowym 

  Koło w Pszczynie 

  43-200 Pszczyna  ul. Antesa 1 

Nazwa zadania  - „Kompleksowa pomoc rehabilitacyjno-terapeutyczna dla dzieci z 

upośledzeniem umysłowym z terenu Gminy Goczałkowice-Zdrój, 

wraz z dowozem”  

Termin realizacji - od podpisania umowy do 31.12.2016r. 

Całkowity koszt projektu - 62.250 zł 

Wnioskowana kwota dotacji  - 33.550 zł 

Przyznana kwota dotacji - 33.550 zł 

 

2. Wnioskodawca - Caritas Archidiecezji Katowickiej 

Ośrodek Matka Boża Różańcowa 

ul. Św. Jadwigi 4 

   43-200 Pszczyna 
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Nazwa zadania  - „Działania na rzecz wyrównywania szans osób niepełnosprawnych 

oraz osób z upośledzeniem umysłowym”  

Termin realizacji - od dnia podpisania umowy do 31.12.2015r.  

Całkowity koszt projektu -  9.220 zł 

Wnioskowana kwota dotacji  -  8.300 zł 

Przyznana kwota dotacji -  8.300 zł 

 

3. Wnioskodawca - Stowarzyszenie Hospicjum Św. Ojca Pio 

  43-200 Pszczyna  ul. Skłodowskiej 1 

 

Nazwa zadania  - „Sprawowanie opieki nad osobami schorowanymi, przewlekle 

chorymi oraz osobami z terminalnym okresie choroby 

nowotworowej”  

Termin realizacji - od podpisania umowy do 31.12.2015r. 

 

Całkowity koszt projektu -   37.000 zł 

Wnioskowana kwota dotacji  -   17.500 zł 

Proponowana kwota dotacji -   17.500 zł  

- Ogłosiliśmy konkurs na realizację zadań publicznych w dziedzinie wspierania i 

upowszechniania kultury fizycznej. Oferty na realizację tego zadania można było składać do 8 

stycznia br. Do konkursu przystąpiły 2 organizacje. Do oceny merytorycznej dopuszczono 2 

oferty. W wyniku oceny merytorycznej do dofinansowania zakwalifikowano 2 oferty. Łączna 

wartość realizowanych zadań wyniesie 251.222,11 zł, w tym dotacje  z budżetu gminy – 

110.618,00 zł .Wyniki przedstawiają się następująco: 

1.Wnioskodawca - Stowarzyszenie Ludowy Klub Sportowy „Goczałkowice-Zdrój” 

43-230 Goczałkowice-Zdrój 

ul. Uzdrowiskowa 44 

 

Nazwa zadania  - „Szkolenie dzieci i młodzieży oraz współzawodnictwo w piłce 

nożnej” 

Termin realizacji - od 15.01.2016r. do 31.12.2016r. 

Całkowity koszt projektu - 156.702,11 zł 

Wnioskowana kwota dotacji  - 107.341,00 zł 

Proponowana kwota dotacji  -   77.875,00 zł  

 

2.  

Wnioskodawca - Uczniowski Międzyszkolny Klub Sportowy 

43-230 Goczałkowice-Zdrój 

ul. Powstańców Śl. 3 

 

Nazwa zadania  - „Rozwijamy sport i rekreację w naszej gminie” 

Termin realizacji - od podpisania umowy do 31.12.2016r. 

Całkowity koszt projektu -  94.520,00 zł 

Wnioskowana kwota dotacji  -  45.000,00 zł 

Proponowana kwota dotacji  -  32.743,00 zł  

 Rozstrzygnięto konkurs na realizację zadań w zakresie działalności na rzecz rodziny, 

macierzyństwa, rodzicielstwa,  upowszechniania i ochrony praw dziecka  
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-Ogłosiliśmy również konkurs dotyczący organizacji opieki nad dziećmi w wieku do lat 3  

sprawowanej w formie żłobka. Konkurs ogłoszono w dniu  15 grudnia 2015r.  

Termin składania ofert upłynął  w dniu 14 stycznia 2016r. Do konkursu przystąpiły 2  

podmioty, złożono 2 oferty. 

Do oceny merytorycznej dopuszczono 2 oferty. W wyniku oceny merytorycznej do  

dofinansowania zakwalifikowano jedną ofertę. 

Kwota dotacji  z budżetu gminy wyniesie 77. 230 zł 

 

1.Wnioskodawca - NZOZ MEDIDENT dr n. med Agnieszka Homa-Kurczab 

Niepubliczny Żłobek Maja Agnieszka Homa-Kurczab 

Niepubliczne Przedszkole Maja Agnieszka Homa-Kurczab 

43-230 Goczałkowice-Zdrój 

ul. S. Żeromskiego 2A 

 

Nazwa zadania  - „Organizacja opieki nad dziećmi do lat 3 w Niepublicznym 

Żłobku MAJA w Goczałkowicach-Zdroju” 

Termin realizacji - od 01.02.2016r. do 31.12.2016r. 

Całkowity koszt projektu - 128.150,00 zł 

Wnioskowana kwota dotacji  - 117.432,00 zł 

Oferta dopuszczona do oceny merytorycznej. 

Oferta nie spełnia warunków podanych w ogłoszeniu o konkursie. 

 

2.  Wnioskodawca -Siostry Boskiego Zbawiciela 

Salwatorianki 

43-230 Goczałkowice-Zdrój 

ul. Uzdrowiskowa 38 

 

Nazwa zadania  - „Organizacja opieki nad dziećmi do lat 3 sprawowanej w formie 

żłobka pn. Żłobek „Cherubinek” Sióstr Salwatorianek” 

Termin realizacji - od 01.02.2016r. do 31.12.2016r. 

Całkowity koszt projektu - 156.743,72 zł 

Wnioskowana kwota dotacji  -   82.660,72 zł 

Proponowana kwota dotacji  -   77.230,00 zł 

 

Ogłoszony został również 2-gi konkurs w zakresie organizacji opieki nad dziećmi w wieku do  

lat 3 sprawowanej w formie żłobka. 

 

--Odbyło  się Walne Zgromadzenie Spółki Wodnej, na którym przedstawione zostało  

 sprawozdanie Zarządu Spółki z działalności za 2015 rok oraz plan pracy na rok 2016 rok 

 

- W ramach współpracy z Urzędem Skarbowym w Pszczynie w dniu 20 kwietnia  w 

godzinach od 7.30 do 14.30 w Urzędzie Gminy czynny będzie  punkt przyjmowania 

zeznań podatkowych PIT. 

 

Ad. 10. 

 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o czujność w sprawie działań dotyczących 

przyszłości Uzdrowiska. Poprosił również Przewodniczącą Komisji Uzdrowiskowej o 

zorganizowanie spotkania w tej sprawie z pracownikami Uzdrowiska.  
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Radny Zbigniew Jacek powiedział, że z jego informacji uzyskanych od pracowników 

Uzdrowiska wynika, że to co się dzieje w Uzdrowisku zakrawa o pomstę do nieba. Ma 

nadzieję, że w tej sprawie zostanie wreszcie cos zrobione. Działania które obecnie maja 

miejsce w Uzdrowisku będą rzutowały na przyszłość Gminy. Poprosił o zorganizowanie sesji 

nadzwyczajnej w tej sprawie.  

Radny Zbigniew Jacek powiedział, że działania Prezesa Niesyto to jawna dywersja. 

 

Radny Zygmunt Furczyk powiedział, że złoże borowiny wykorzystywane przez Uzdrowisko 

jest w złym stanie i następuje tam degradacja środowiska. 

 

Radny Zbigniew Jacek, Radni Gminy Pszczyna Marek Szklorz i Arkadiusz Gardiasz oraz 

Michał Ziebura ze Stowarzyszenia „Dla Ziemi Pszczyńskiej” omówili sprawę kompostowni 

w Łące. Poprosili Radę Gminy o zwrócenie się do Zarządu Województwa Śląskiego o 

wykreślenie z Wojewódzkiego Planu Gospodarki Odpadami na lat 2016-2022 inwestycji pod 

nazwą „Rozbudowa istniejącej stacji przeładunkowej odpadów oraz sortowni o instalacje do 

biologicznego przetwarzania odpadów w Łące przy ul. Cieszyńskiej 35”. Zakres 

oddziaływania tej instalacji może objąć mieszkańców Gminy Goczałkowice-Zdrój 

zamieszkałych na Osiedlu Wodociągowym. Mieszkańcy osiedla już skarżą się na uciążliwości 

zapachowe z instalacji zastępczej przy ul. Cieszyńskiej. Działania w tym kierunku podejmują 

także Radni Gminy Pszczyny i Stowarzyszenie „Dla Ziemi Pszczyńskiej”. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że sprawa zostanie skierowana do komisji. 

 

Radna Małgorzata Paszek poprosiła o zwrócenie się do NZOZ Helios-Med o zajęcie 

stanowiska w sprawie budowy chodnika przy placówce. 

 

Radna Małgorzata Paszek poprosiła o informacje w sprawie modernizacji Potoku 

Goczałkowickiego. 

 

Wójt Gminy odpowiedziała, że sprawa przyznania środków na modernizację Potoku nie była 

jeszcze przedmiotem obrad Sejmiku. 

 

Na prośbę Radnego Zbigniewa Jacka Kierownik AZK omówił sprawę rowu przydrożnego 

przy ul. Grzebłowiec. W najbliższym czasie odpowie w tej strawie na piśmie. 

 

Ad. 11. 

 

Przewodniczący Rady zakończył sesję. Trwała 3 godziny. 

 

 

 

 

 

 

                                                                                      ........................................................... 

                                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                                         Piotr Jacek 

 

Protokołował Przemysław Puchała 


